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Presentielijst 
 
Aanwezig Nederlandse Darts Bond: 
Bestuur  Frances van Kooten Voorzitter 
 Theo van Hezik Penningmeester 
 Jacques Michel Bloi Secretaris 
 Hans Elzer Jeugdzaken 
 Wilco van Luttikhuizen Algemeen Bestuurslid 
Adviescommissie Gerard Elderenbosch Voorzitter DORA 
 Monique van der Horst Penningmeester DVS 
 Harriëtte van de Wakker Voorzitter KDO 
NDB kantoor  Paul Engelbertink Directeur 
 Borg Jansen Officemanager 
 Patrick Stolk Coördinator breedte- en topsport 
 
Aanwezig Lidorganisaties: 
DORA Gerard Elderenbosch Voorzitter 
 Ruud Willersen  Secretaris 
WBDF Jeannine Goossens Secretaris ai 
 Carla Kramer Penningmeester 
DBMN Martin Dekker Voorzitter 
 Renee Langevoort Penningmeester 
RDB Stef Onderstal Voorzitter 
 Joost Geurts Penningmeester 
DVO Ingko Mulders  Voorzitter 
 Melanie Jongbloed Penningmeester 
DVS Gerrit Derksen Voorzitter 
 Monique van der Horst Penningmeester 
 Erik Top Secretaris ai 
DBA Arnold Bervoets (+volmacht) Secretaris 
DONHN René Kleipoel Voorzitter 
 Herman van Deijk Secretaris 
 Marco Vastenburg Jeugdzaken 
FDB Tseard Douma Voorzitter 
 Paula Efdé Secretaris 
PDB Frits van Gestel Voorzitter 
 Ronnie v/d Voort Hoofd-controleur 
KDO Harriëtte van de Wakker Voorzitter 
 Inge Sanders Jeugdzaken 
 Dave Derbyshire Adviseur 
VDO Stefan Pollmanns Voorzitter 
 Marc Hermkens Secretaris 
RDO Regina Nipius Voorzitter 
 Peter Maartense Secretaris 
 Mike de Kruijff Penningmeester 
SDC Jos Groen (+volmacht) Voorzitter 
 
Aanwezige gasten: Marijke Zomer Bondscoach paradarts  
 Dick Bontekoe Bondscoach jeugd 
 Arjan de Waal Toernooicommissie 
 Marcel Korf Jeugdcommissie 
 Anca Zijlstra Spelersvertegenwoordiging 
 
Afwezig met kennisgeving:  DBBR, DSWN, DOGD, RD, ZDF, BDC, DOT, TDV, RDF 
 
Geen aan- of afmelding:  DVK, DID 
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1) Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
a) Mededelingen 
De leden van de toernooicommissie, jeugdcommissie, de bondscoaches en de 
spelersvertegenwoordiging zijn als gasten bij deze vergadering uitgenodigd. 
De KDO en afvaardiging van de spelersvertegenwoordiging is bij aanvang van de vergadering nog 
niet aanwezig. 
Er zijn dit jaar 4 bonden die 30 jaar bestaan. Hoewel dit geen officieel jubileum is in de reeks 12½, 25 
en 40 jaar wil de voorzitter de RDB, DOGD, DVK en DVS toch graag feliciteren met dit jubileum. 
 
b) Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
b) Ingekomen stukken 
Er zijn 2 ingekomen stukken, een van de DVS en een van de DBMN. 
Paul Engelbertink (NDB) heeft vooraf al even gebeld met de DVS om de punten te bespreken. 
De eerste vraag gaat over het openbaar maken van de evaluaties van de NDB rankings. Paul geeft 
aan dat deze niet openbaar gemaakt worden, maar dat de verbeterpunten vanuit de  evaluatie 
meegenomen worden naar de volgende rankings. 
DVS wil graag weer een jeugdlaco bijeenkomst. Patrick Stolk geeft aan dat deze bijeenkomst net als 
de jeugdbegeleidersvergadering dit seizoen weer gepland zal worden, maar dat dit niet op de finale 
van de LaCo jeugd zal zijn omdat een ruime meerderheid van de jeugdbegeleiders dit niet wenselijk 
vind. 
DVS mist bij de NDB Masters de aspirantencategorie. Dit klopt omdat er tijdens de NDB Masters geen 
aparte aspirantencategorie is. 
DBMN heeft een ingezonden stuk verstuurd over een gezamenlijke ledenadministratie. Dit stuk is vrij 
laat binnengekomen maar de voorzitter wil hier soepel mee omgaan omdat het anders weer een half 
jaar moet blijven liggen tot de volgende ALV. 
Martin Dekker (DBMN) geeft een toelichting, en geeft aan dat dit recent is gaan spelen naar 
aanleiding van een dubbel lidmaatschap bij zowel de DBMN als de RDB. Dit is nu moeilijk te 
controleren en het zou mooi zijn als dat in de toekomst wel kan. Een gezamenlijke ledenadministratie 
is daarvoor een mooi hulpmiddel. Het is nu een gemis dat we dit niet kunnen controleren. 
Paula Efdé (FDB) geeft aan dat hier toch al een commissie voor was ingesteld om dit voor te 
bereiden, en dat dit dus al loopt. Niemand in de vergadering herinnert zich dat er op dit moment al een 
commissie is. Wel is dit al eerder in een ALV aan de orde geweest. 
Ingko Mulders (DVO) geeft aan dat een ingekomen stuk vlak voor de ALV indienen wel heel laat is. 
Stef Onderstal (RDB) geeft aan dat dit een zeer recentelijke ontwikkeling is, waardoor dit op het 
laatste moment als ingekomen stuk is ingebracht. 
Paul Engelbertink (NDB) stelt voor dat het kantoor wat onderzoek gaat doen en het stuk zal 
bespreken op de meeting meerwaarde voor leden en lidorganisaties. 
Patrick Stolk (NDB) vult aan dat een gezamenlijke ledenadministratie ook voor de toernooien en 
competities van de NDB erg welkom zou zijn. Bijvoorbeeld voor het controleren van 
speelgerechtigdheid in de LaCo of de leeftijd van deelnemers aan de heren B ranking. 
De voorzitter ziet dit graag door kantoor even opgepakt worden zodat er op de volgende ALV 
minimaal een terugkoppeling gegeven kan worden. 
 
2) Update actiepunten vorige ALV en vaststellen notulen ALV 1 december 2018 

a. Update actiepunten vanuit de vorige ALV 
Alle actiepunten van de vorige ALV zijn uitgevoerd. 
 
b. Vaststellen notulen ALV 15 juni 2019 
De secretaris neemt de notulen paginagewijs met de vergadering door. Voorafgaande aan de 
vergadering heeft de Monique van der Horst (DVS) al doorgegeven een passage te missen, deze is 
reeds in blauw toegevoegd aan de conceptnotulen. In de presentielijst staat Marijke Zomer als 
bondscoach paradarts bij de gasten terwijl ze niet aanwezig was, Karin ten Kate (bondscoach dames) 
ontbreekt en moet worden toegevoegd. 
Paula Efdé (FDB) merkt op dat op pagina drie bij de verenigingsdag staat aangegeven dat dit destijds 
is gestopt omdat steeds dezelfde en alleen eigen vrijwilligers deze dag bezochten. Dat is niet juist, ook 
bestuursleden van diverse lidorganisaties bezochten de verenigingsdag. 
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Er zijn geen verdere opmerkingen, bovenstaande correcties worden verwerkt en de notulen worden 
goedgekeurd. 
 
3) Ontwikkelingen NDB en dartssport (presentatie) 

De voorzitter neemt de vergadering mee door het eerste deel van de presentatie. 
Binnen het bestuur zijn nog steeds een aantal vacatures en de voorzitter roept de vergadering op na 
te denken of ze geschikte kandidaten kennen en het hem dan te laten weten. 
In de commissies zijn een aantal wijzigingen geweest. In de toernooicommissie is Anita Prins gestopt, 
en Mark Speekenbrink toegevoegd. Ingko Mulders is gestopt in zowel de financiële commissie als de 
adviescommissie, en per 1 januari 2020 hebben we een nieuwe bondscoach voor de heren, Raymond 
de Vries. 
Op het bondskantoor zijn de afgelopen periode ook wijzigingen geweest met het vertrek van Niels de 
Ruiter en Bas Smits en de komst van Patrick Stolk. Daarnaast hebben we Gino Helder die het 
kantoorteam is komen verstreken, maar hij stopt per 31 december 2019. De voorzitter is trots op de 
werkzaamheden die door kantoor worden verzet. 
 
Alle selectiespelers hebben inmiddels de topsportovereenkomst getekend. Er zijn dit jaar een aantal 
aanpassingen gedaan in overleg met de spelers en spelersvertegenwoordiging. 
Gerard Elderenbosch (DORA) vraagt of deelname aan Q-school straks consequenties heeft voor de 
spelers? Patrick Stolk (NDB) geeft aan dat dit geen boete oplevert voor de spelers, omdat zoals in de 
vorige ALV besproken de boeteclausule uit de topsportovereenkomst is geschrapt. Wel is het 
natuurlijk zo dat indien een speler een PDC tourcard behaald hij niet meer in de selectie kan blijven. 
De voorzitter vult aan dat dit ook besproken is tijdens de bijeenkomst aan het begin van het seizoen 
met de selectie. 
 
Paul Engelbertink (NDB) neemt de vergadering mee door de terugblik en vooruitblik op de toernooien 
in de afgelopen en komende periode. Tijdens de Six Nations Cup in de Bonte Wever in Assen hebben 
de heren de titel geprolongeerd, de dames zijn derde geworden. De organisatie van dit evenement 
was succesvol. 
Op het EK jeugd heeft onze jeugdselectie 9 medailles in de wacht gesleept. Overall Goud Jongens 
(Jurjen van der Velde, Luke van der Kwast, Marcel Bus en Danny Jansen), goud in de koppels (Jurjen 
van der Velde en Luke van der Kwast), Overall Zilver bij de meisjes (Lerena Rietbergen en Rosanne 
van der Velde), 2x zilver in de singles (Lerena Rietbergen en Jurjen van der Velde), zilver in het 
teamevent bij de jongens, brons in de koppels (Lerena Rietbergen & Rosanne van der Velde), 2x 
brons in singles (Marcel Bus en Luke van der Kwast). 
We zien dat het niveau bij de jeugd in veel landen stijgt. Volgend jaar is het EK jeugd in Hongarije en 
in 2021 zal het EK jeugd in Oostenrijk worden gehouden. 
Ook hadden we het JDC WK teams waar de finale ging tussen Nederland A en Nederland B (A: Jurjen 
van der Velde, Daan Bastiaansen, Owen Roelofs en Luke van der Kwast. B: Danny Jansen, Marcel 
Bus, Kevin Lasker en Pim van Bijnen). Nederland A werd JDC World Cup Team kampioen. 
Paul is blij dat we uiteindelijk twee teams hebben kunnen sturen, Michael van Gerwen heeft geholpen 
door middel van sponsoring. Ook heeft RTL7 twee leuke items uitgezonden op tv, wat positief is voor 
het darten en ook is de NDB nog genoemd in het verslag en werd er verwezen naar de NDB site. 
In oktober werd het WK in Roemenië gehouden, dit was het grootste WK ooit. In totaal zijn er zeven 
medailles in de wacht gesleept, met als mooiste het overall goud voor de heren. De volgende 
medailles zijn gewonnen: Overall goud voor de heren (Martijn Kleermaker, Chris Landman, Jeffrey 
Sparidaaans en Luc Peters), 2x brons in de singles (Martijn Kleermaker en Jurjen van der Velde), 3x 
brons in de koppels (Martijn Kleermaker & Chris Landman, Jeffrey Sparidaans & Luc Peters, Jurjen 
van der Velde & Luke van der Kwast), brons in het teamtoernooi bij de heren. 
Vlak na het WK werd de World Masters gehouden. De beste Nederlanders waren Roemer Mooijman 
en Willem Mandigers bij de heren en Aileen de Graaf bij de dames (allen laatste 16). 
Het toernooi zelf was een grote chaos, dat zal iedereen wel vernomen hebben. Patrick Stolk (NDB) 
was namens de NDB aanwezig en Anca Zijlstra van de spelersvertegenwoordiging moest zelf ook 
spelen. De NDB heeft zowel vooraf aan het toernooi als op de dagen zelf en ook naderhand haar 
zorgen geuit over de organisatie van de World Masters. Paul heeft hier ook diverse personen over 
gesproken, en met de BDO gebeld en zijn beklag gedaan. Dit krijgt waarschijnlijk ook nog wel een 
staartje naar de WDF door middel van een brief. Er waren zaken met de loting en seeding niet in orde, 
ook stonden er spelers in de loting die zich niet hadden ingeschreven. 
Gerard Elderenbosch (DORA) vraagt wat de impact zal zijn op de BDO van de brief die er uit gaat 
naar de WDF? Paul geeft aan dat hij dat niet zeker weet maar dat het zeker niet goed is dat dit zo is 
gebeurd, de BDO is lid van de WDF dus willen we het daar melden. 
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Ook bij de BDO is aangegeven dat zoals het gegaan is echt niet kan. De BDO kwam met veel 
excuses en er wordt veel met vingers gewezen. 
Harriëtte van de Wakker (KDO) geeft aan dat als er van tevoren al zorgen waren dat toch duidelijke 
tekenen aan de wand zijn. Ze vraagt zich af waarom dit niet is teruggekoppeld naar de spelers? 
Patrick Stolk (NDB) geeft aan dat in de aanloop naar de World Masters er veelvuldig contact geweest 
met alle geplaatste spelers. De signalen vooraf gingen over wijzigingen die de BDO had gedaan in 
bijvoorbeeld prijzengeld, speelschema en dagen, spelformat, seeding, entree, allemaal veranderingen 
in bestaande regels. Hierover is steeds navraag gedaan en/of geklaagd bij de BDO en als er nieuwe 
informatie was is dit steeds direct naar de spelers verstuurd die geplaatst waren. Dat staat los van de 
gebeurtenissen tijdens de World Masters zelf, want dat wisten wij ook niet van tevoren. 
Ingko Mulders (DVO) geeft aan dat hij ook via een speler van de DVO al gehoord heeft dat het 
dramatisch was. Hij is blij dat er uiteindelijk wat met de signalen gebeurt ook al wordt er misschien 
niks mee gedaan is het wel goed dat de NDB deze signalen naar de WDF doorgeeft. Ditzelfde geldt 
voor het afgeven van de signalen naar de BDO, ook al doen die er niks mee is het wel goed om deze 
signalen af te geven. 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat het op dit moment bij de BDO een zooitje is, hier zal later in de 
presentatie nog op terug gekomen worden. Ook de ontwikkelingen rondom het BDO WK houden we in 
de gaten. Op dit moment gaan we ervan uit dat het doorgaat. Er zijn zeven Nederlandse heren en 
twee Nederlandse dames geplaatst (Wesley Harms, Richard Veenstra, Martijn Kleermaker, Willem 
Mandigers, Chris Landman, Gino Vos, Dennie Olde Kalter, Aileen de Graaf, Sharon Prins). 
 
Ook het rankingseizoen is weer van start, dit jaar hebben we zes rankings, waarbij er afgesloten wordt 
met het NK met meer prijzengeld en meer punten. Hiermee hopen we spelers langer vast te houden. 
De opkomst tot nu toe dit seizoen is vergelijkbaar met dat van vorig seizoen. 
Dit jaar hebben we voor het eerst de NDB Masters. Op dit moment is het weekend waarin het wordt 
gehouden zeker, het zal uiteindelijk of 4 of 5 juli 2020 worden, voor de locatie zijn we nog met twee  
partijen in gesprek. De lidorganisaties zullen wildcards voor dit toernooi krijgen waarmee zij spelers 
kunnen afvaardigen. De aanmeldformulieren volgen aan het aan einde van het seizoen met alle 
informatie voor de finaledagen. Verdere informatie omtrent de NDB Masters volgt zo gauw dit bekend 
is. Ingko Mulders (DVO) vraagt waarom er  een groot verschil is in het prijzengeld van de dames en 
heren terwijl de deelnemersaantallen gelijk zijn. Patrick Stolk (NDB) geeft aan dat dit het maximum 
aantal deelnemers betreft, als we kijken naar de opkomst van de dames op de ranking zullen we 
beide dames het maximale aantal inschrijvingen zeer waarschijnlijk niet halen. En zullen er dus 
minder dames dan heren deelnemen. Ingko geeft aan dat als er 40 dames zouden deelnemen het 
prijzengeld ook niet klopt en vraagt waarom hier voor gekozen is. Patrick Stolk (NDB) antwoordt dat 
prijzengeld gebaseerd is op het NK. En dat de NDB het prijzengeld voor het NK dit seizoen verhoogd. 
Martin Dekker (DBMN) vraagt of dit alsnog aangepast zou kunnen worden? Theo van Hezik (NDB) 
geeft aan dat er naar gekeken kan worden maar dat dit niet meer in de huidige begroting kan worden 
aangepast. Ook zou er eventueel gekeken kunnen worden of er vanuit het resultaat van 2019 nog iets 
kan worden aangepast om tot een vergelijkbaar niveau te komen. 
Anca Zijlstra (spelersvertegenwoordiging) noemt als voorbeeld het systeem zoals in tennis, de NDB 
zou hiermee een trend kunnen zetten, dat zou fijn zijn. 
De voorzitter geeft aan dat er naar gekeken zal worden en er dan gecommuniceerd wordt. 
 
Over twee maanden staat ook Dutch Open Darts weer voor de deur, de meeste afspraken hiervoor 
zijn weer vastgelegd. De samenwerking met de Bonte Wever loopt erg goed, ook met alle partners, dit 
scheelt veel tijd ten opzichte van een paar jaar geleden. 
Op vrijdag wordt het WDDA Winmau World Championship gehouden. Voorheen was er op de 
Winmau World Masters een paradartstoernooi, maar dat is dit jaar niet doorgegaan doordat Winmau 
zijn samenwerking met de BDO heeft stopgezet. Winmau wilde dit paradarts toernooi wel door laten 
gaan en heeft de NDB toen benaderd. Op vrijdag staat alles al klaar vanwege ons eigen 
paradartstoernooi op zaterdag, en Winmau neemt alle extra kosten en het prijzengeld voor zijn 
rekening. Of dit eenmalig is of elk jaar terugkeert is nog niet bekend. 
Daarnaast zullen er dit jaar bij de tribunebanen twee banen als streambaan worden ingericht om de 
stream beter gevuld te kunnen houden. Dit heeft voordelen voor het schakelen waardoor we de 
internetkijkers constant kunnen bedienen. Het heeft ook voordelen voor de finale van het paradarts, 
als er een finale is tussen een zittende en een staande speler dan kunnen we deze set-up combineren 
en dan dus ook de paradartsfinale live streamen. 
De feesttent en de beveiliging is altijd een hot item. Aan de ene kant hoort het bij de Dutch Open Darts 
en is het misschien ook wel deels het succes van de Dutch open Darts, aan de andere kant is het ook 
wel het probleemkindje van het evenement. Dit onderwerp is weer uitgebreid besproken met De Bonte 
Wever en verschillende partijen. Ook het advies vanuit de adviescommissie om posters op te hangen 
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gaan we opvolgen. We proberen alles te doen om geen conflicten of problemen te krijgen. Dit heb je 
echter zelf natuurlijk nooit helemaal in de hand. Een effectieve regel die we sowieso gaan toepassen 
is de feesttent op vrijdag een uur eerder sluiten. De inschrijvingen lopen goed en zitten op hetzelfde 
niveau als vorig jaar.  
Jos Groen (SDC) vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de dopingzaak van een speler 
van de SDC. Paul geeft aan dat dit nog loopt bij de dopingautoriteit. 
 
Gerrit Derksen (DVS) vraagt naar aanleiding van het overzicht van de finaledagen of de LaCo 
senioren- en jeugdfinales gecombineerd worden op één dag?  Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat 
dit klopt, er wordt een splitsing van de zaal gemaakt met aparte ingangen zodat de jeugd een eigen 
‘’zaal’’ heeft waar bijvoorbeeld ook geen alcohol toegestaan is. Het combineren van deze finaledagen 
heeft ook een financieel voordeel. 
 
Naast al deze toernooien en evenementen hebben we ook nog een aantal projecten waaraan gewerkt 
wordt. We zijn bezig met het online jeugdplatform, deze komt begin volgend jaar online. Hierop is veel 
informatie, lesprogramma's etcetera voor jeugdspelers, scholen en BSO's te vinden. Ook wordt er nog 
gekeken om een sponsor of partner hieraan te verbinden en zijn er misschien nog mogelijkheden voor 
subsidie bij NOC*NSF. 
Voor het project Competitieveiling was dit seizoen een pilot met DBMN. Deze pilot is niet volledig 
uitgerold en daarom niet succesvol geweest. We zijn er echter van overtuigd dat dit wel succesvol kan 
zijn en gaan dit volgend seizoen nog een keer uitrollen. 
Het project Kantinebaas is een samenwerking met de tafeltennisbond en de biljartbond. Hiermee zijn 
we nog in de running voor een bewegingsprijs. 
De samenwerking met dartcounter is een succes met meer dan 100.000 profielen in de database. Dit 
jaar gaan we geen data meer verzamelen, maar willen we de data eerst omzetten in een 
verdienmodel en dan weer verder kijken. 
 
De BDO kondigde ons op donderdagavond voor de ALV aan dat er de volgende dag een brief zou 
komen vanuit de BDO. In de brief geven ze aan dat ze een aantal communicatie gerelateerde zaken 
willen verbeteren maar de kernpunten waren dat je moet gaan betalen om BDO geranked te zijn. Ze 
vragen een afdracht van 5% van het prijzengeld en 2 pond toeslag per inschrijving. Dit gaat dus bij de 
Dutch Open om een bedrag van waarschijnlijk tussen de 10.000 euro en 13.000 euro, afhankelijk van 
het aantal inschrijvingen. Wij hebben aan de telefoon al aangegeven dat deze ontwikkeling midden in 
het seizoen een slecht idee is maar dat we de brief intern gaan bespreken. De NDB heeft heel 
duidelijk in het telefoongesprek al aangegeven dat wij de koers en de wijzigingen op dit moment 
ernstig afkeuren. Nadat de brief er is gekomen zijn verschillende landen geschrokken. Achter de 
schermen zijn we al aan het kijken naar een alternatief rankingsysteem met eindtoernooien. Deze 
regeling van de BDO lijkt op een laatste financiële reddingsboei.  
Deze wijziging zou per 1/1/2020 ingaan, voor diverse toernooien waaronder de Dutch Open zijn de 
inschrijvingen al open en is het prijzengeld al gecommuniceerd, tevens zijn er al andere BDO 
toernooien geweest dit seizoen. Tijdens de vergadering zijn de meningen gepolst.  
 
Gerard Elderenbosch geeft aan veel contact te hebben met oud-bestuursleden van de BDO, ze 
hebben veel schulden, dus hij ziet het geld niet terugkomen in de sport. 
Paul Engelbertink vult aan dat hoewel de Dutch Open een gezond toernooi is, de opbrengsten wel 
nodig zijn om alle andere activiteiten op de begroting van de NDB uit te kunnen voeren. Deze 
inkomsten komen dus ten goede aan de sport en de begroting voor 2020 is al gemaakt. 
Ingko Mulders (DVO) geeft aan dat hij vindt dat de NDB hier een lijn moet trekken. Geen punten, 
jammer dan. Dit is een schande voor de sport, wij hebben niks in de pap te brokkelen. 
De voorzitter vult aan dat er geen zekerheid is of de BDO het gaat halen. Het is ongezond om geld te 
stoppen in iets waarvan je niet weet wat het wordt. 
De brief is gisteren binnengekomen, en het bestuur zal zich hierover buigen en met de input van de 
ALV een standpunt innemen welke dan gecommuniceerd zal worden. 
 
De voorzitter geeft een terugblik op de WDF vergadering. Richard Ashdown is toegevoegd aan het 
bestuur. De WDF is bezig met IOC erkenning, hiervoor is iemand ingehuurd, dit heeft al $ 38.000 
gekost. De NDB vindt het een kwalijke zaak, dit is buiten de begroting uitgegeven, en heeft vragen 
gesteld, maar was roepende in de woestijn. 
Harriëtte van de Wakker (KDO) vraagt of het dan in 2024 al op de Olympische Spelen in Parijs komt? 
Patrick Stolk (NDB) geeft aan dat het niet zozeer gaat om darts toe te voegen aan de Olympische 
Spelen maar dat het meer gaat om de erkenning bij het IOC zodat nationale bonden lid zijn van 
nationale olympisch comités en o.a. subsidies kunnen krijgen,  zoals wij dat ook bij NOC*NSF hebben. 
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Een bijkomend voordeel is dat Darts dan in de toekomst ook op het programma van de World Games 
of Olympische Spelen kan komen.  
 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat we in de vorige ALV gesproken hebben om een ticketshop in te 
richten voor PDC evenementen, waarbij wij per verkocht ticket aan kunnen verdienen. Dit loopt nu en 
zal spoedig worden ingericht. Het liefst nog voor de start van het PDC WK. Dit is een mooie eerste 
stap naar eventuele verdere samenwerking en laat van de kant van de PDC ook zien dat zij wel willen. 
Anca Zijlstra (spelersvertegenwoordiging) uit haar bezorgdheid. Het is mooi dat dit geld kan 
genereren, maar zij maakt zich zorgen als speelster dat WDF spelers ondergesneeuwd raken. 
Paul Engelbertink (NDB) licht toe dat we op deze manier wat extra geld kunnen verdienen en profielen 
in beeld kunnen krijgen en de inkomsten kunnen dan weer via onze begroting terugvloeien in onze 
sport en dit hoeft niet te betekenen dat de WDF spelers daardoor ondersneeuwen. 
 
4) Jaarplan 2020 

De voorzitter neemt aan de hand van de kaders in het jaarplan de belangrijke zaken met de 
vergadering door. Dit jaarplan is de laatste in de huidige periode van het meerjarenbeleidsplan, het 
schrijven van een nieuw meerjarenbeleidsplan voor de periode 2021-2024 is dan ook een van de 
punten in dit jaarplan. 
Marijke Zomer (bondscoach paradarts) wijst op een fout in het jaarplan, er is in 2020 geen WK 
paradarts maar het EK paradarts in Den Haag. Dit wordt aangepast.  
De voorzitter vraagt de vergadering of er verder nog opmerkingen zijn, waarna de vergadering 
vervolgens het jaarplan met deze wijziging vaststelt. 
 
5) Begroting 2020 

Theo van Hezik (NDB) neemt de vergadering mee door de begroting 2020. Theo geeft aan dat in de 
tekstuele toelichting per punt een toelichting valt te lezen. In zijn algemeenheid wil hij aangeven dat de 
subsidie van NOC*NSF per 2020 met €15.000 zal afnemen. En dat zal in de toekomst verder 
afnemen. De contributies nemen ook af. Toch hebben we een sluitende begroting kunnen 
presenteren, voornamelijk door kritisch te kijken naar de kosten en door in fte’s terug te gaan van 4 
naar 3,8. Maar daarmee is de rek er wel uit. Als de inkomsten nog verder gaan teruglopen, dan gaat 
dat betekenen dat we in activiteiten moeten schrappen, of de kantoororganisatie moeten gaan 
inkrimpen wat ook weer consequenties heeft voor de activiteiten. Dus dat is wel een zorg voor de 
toekomst. 
Daaraan gekoppeld, en daarover is ook gesproken met de financiële commissie, is de 10 euro 
afdracht al zeker sinds 17 jaar hetzelfde is, en nog nooit is geïndexeerd. De financiële commissie gaf 
aan om eens te kijken naar de mogelijkheden de afdracht in stappen te verhogen, bijvoorbeeld om 
deze een aantal jaren met 1 euro per jaar op te laten lopen. Zodat we niet ineens naar 15 euro gaan. 
Om op die manier de begroting ook voor de toekomst sluitend te houden. We willen graag de 
activiteiten die we uitvoeren blijven doen, maar dan moeten we met zijn allen wel beseffen dat een 
verhoging van de afdracht nodig is. In de ALV van 2020 zullen we daar echt een besluit over moeten 
gaan nemen. 
Voor het jaar van 2019 zien we naar alle waarschijnlijkheid een kleine plus ontstaan. Enerzijds 
doordat kantoor strak op de kosten let, anderzijds doordat in 2019 niet alle vacatures (volledig) zijn 
ingevuld. 
 
Harriette van de Wakker (KDO) vraagt of er niet naar de “wilde bonden” gekeken moet worden, om die 
zich te laten aansluiten en zodoende meer inkomsten te krijgen? Theo van Hezik (NDB) geeft aan dat 
dat een mogelijkheid zou kunnen zijn. De KDO heeft zelf ook een gat in de begroting geslagen door 
de lagere divisies in een wilde bond onder te brengen. Daarnaast was er binnen de DVO ook de 
discussie over de aansluiting, die nu is uitgesteld en hopelijk afgesteld. Die dreiging is veel groter dan 
de kans van het aansluiten van wilde bonden. 
Ingko Mulders (DVO) vraagt of er op dit moment dan “gaten” zijn in Nederland? Want hij zou niet 
willen dat er bonden bijkomen, want dan gaat dat ten kosten van leden van de DVO. 
Erik Top (DVS) merkt op dat er toch een bestuurslid de taak had gekregen om wilde bonden in kaart 
te brengen en te bezoeken? De voorzitter geeft aan dat die taak bij hem en bij Wilco van Luttikhuizen 
(NDB) ligt, alleen is daar de afgelopen periode geen tijd voor geweest. 
Arnold Bervoets (DBA) geeft aan dat hij in zijn regio een wilde bond weet die graag wil aansluiten, 
maar waarbij dat door de regelgeving nu niet kan. De voorzitter geeft aan dit graag verder te willen 
bekijken. Arnold zal deze bond vragen contact met de NDB op te nemen. 
Ingko Mulders (DVO) zegt dat hij in de kolom van de raming 2019 een positief resultaat ziet. 
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Theo van Hezik (NDB) antwoordt dat dat inderdaad de verwachting is, en als je dat afzet tegen de 
afname van inkomsten in 2020, zitten we weer gelijk. 
Harriette van de Wakker (KDO) vraagt waarom de personeelskosten met 16.000 euro zijn verhoogd?  
Theo van Hezik (NDB) en Borg Jansen (NDB) leggen uit dat ze het met de verkeerde kolom vergelijkt. 
Vergeleken met de begroting van 2019 gaan we in 2020 minder uitgeven, doordat we terug zijn 
gegaan van 4 naar 3,8 fte. Wel zie je in de kolom van de raming van 2019 dat we lager uit gaan 
komen omdat in 2019 wisselingen in personeel zijn geweest, die niet allemaal (volledig) zijn opgevuld. 
Hierdoor waren er in 2019 minder personeelskosten dan begroot was. 
Erik Top (DVS) vraagt wat er valt onder rankingkosten algemeen? Borg Jansen (NDB) antwoord dat 
dit niet kosten betreft die specifiek voor één ranking zijn, maar alle kosten voor het rankingcircuit in 
zijn algemeenheid, zoals de streamingskosten, het prijzengeld en de bekers van de eindranking, of de 
vergoedingen aan de lidorganisaties om met de jeugd naar de ranking te gaan. 
Ingko Mulders (DVO) merkt op dat er bij rankings eigen organisatie niks staat begroot. Hij vraagt of dit 
betekend dat alle rankings inclusief NK bij de lidorganisaties zijn ondergebracht. Patrick Stolk (NDB) 
geeft aan dat het NK apart is opgenomen op de begroting, en dat er voor de overige 5 rankings 
inderdaad vanuit gegaan wordt dat deze in samenwerking met een lidorganisatie gehouden kunnen 
worden. Ingko vraagt of dat niet riskant is aangezien er ook afgelopen seizoen op het laatst nog een 
lidorganisatie zich heeft teruggetrokken voor een ranking? Patrick vult aan dat dat gaat om de eerste 
helft van seizoen 2020/2021, het eerste deel van 2020 is al ingedeeld. En deze rankings in de eerste 
helft van een seizoen blijken vaak makkelijk in te vullen.  
Paula Efdé (FDB) wijst op een onduidelijke zin in de tekstuele toelichting bij de baten van het NK. Hier 
wordt gesproken over het NK 2019, maar door de verschuiving van het NK naar het einde van het 
rankingseizoen is er in 2019 geen NK. Theo geeft aan dat deze zin zal worden aangepast. 
Harriette van de Wakker (KDO) geeft aan dat er bij de inkomsten voor de JDC World Cup Teams 
2.500 euro staat, maar ze dacht dat dit 5.000 euro was. Theo ligt toe dat Michael van Gerwen een 
bedrag van 2.500 euro gesponsord heeft. 
Dave Derbyshire (KDO) geeft aan dat hij meerdere malen heeft aangegeven dat er subsidie zou zijn 
via een “Europees subsidieproject Erasmus+”, maar dat hij dit niet terugziet in de begroting. Jacques 
Michel Bloi (NDB) licht toe dat deze subsidie op dit moment op is. Als het nieuwe traject in het 
voorjaar 2021 beschikbaar komt kunnen we weer kijken of daar ook mogelijkheden voor sport in 
zitten. 
Harriette van de Wakker (KDO) vraagt of de reservering van 2.000 euro voor “deelname 
topsportevenementen” voor het WK in Zuid Korea is? Theo legt uit dat hij geschrokken is dat Zuid 
Korea de locatie voor het WK in 2023 is geworden. Dit zal een aanzienlijke kostenpost worden en 
wordt moeilijk als dat in 2023 uit de lopende begroting moet komen. Daarom is er besloten om per 
2020 een reservering te starten waar elk jaar 2.000 euro in gestopt wordt. Dit betreft een algemene 
reservering voor deelname aan WK’s om dit zodoende gespreid over de begroting heen te laten lopen 
en niet ten laste van één jaar te laten komen proberen we daar een reserve voor op te bouwen. 
Mogelijk houden we in 2019 ook nog wat over en kunnen we in de voorjaars ALV besluiten om een 
deel van dat overschot ook te reserveren voor “deelname topsportevenementen”. 
Nadat de voorzitter heeft vastgesteld dat er geen verdere vragen zijn wordt de begroting 2020 
aangenomen. 
 
Theo van Hezik (NDB) laat een grafiek zien waarin de inkomsten van de NDB van de laatste 10 jaar te 
zien zijn. Je ziet daar een dalende lijn voor zowel de inkomsten uit subsidie als uit contributie. 
De verwachting is dat die lijn de komende jaren doorzet, zeker voor wat betreft de subsidie, wat betreft 
de contributie hopen we die lijn te kunnen keren.  
Bij de subsidie vanuit NOC*NSF zal de basisvoet verder verlagen, en zal er meer met project 
subsidies gewerkt gaan worden. De NDB heeft samen met een aantal andere kleine sportbonden 
aangegeven dat dat voor kleinere bonden bijna onmogelijk is omdat er door het kleine aantal fte’s bij 
die bonden niet zomaar ruimte is om allerlei projecten te gaan uitvoeren naast de basisactiviteiten. 
De NDB is hier actief mee aan het lobbyen, maar dat is wel een moeizame weg. 
 
6) Rooster van aftreden bestuur 

Er zijn in deze ALV geen bestuursleden die aftreden of herkozen moeten worden. In de 
vergaderstukken staat de stand van zaken, deze wordt vastgesteld. 
 
7) Bijeenkomst meerwaarde leden en lidorganisaties 

Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat we willen kijken naar de meerwaarde voor leden en 
lidorganisaties. We vinden het, in het kader van het nieuwe meerjarenbeleidsplan, belangrijk dat we er 
met elkaar over nadenken. We willen horen wat er leeft bij de lidorganisaties, en willen hier 
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gezamenlijk naar kijken. Dit is ook ontstaan naar aanleiding van de recente ontwikkelingen met de 
DVO. Paul vraagt dan Ingko of hij dit wil aanvullen. 
Ingko Mulders (DVO) geeft aan dat er op de laatste ALV van de DVO is gesproken over waarom ze lid 
zijn van de NDB. Hierover ontstond een discussie waarna er toen een commissie is samengesteld om 
hier naar te kijken. Moet de DVO lid blijven, of kunnen we het zelf doen? Deze commissie kwam tot de 
conclusie dat er twee keuzes waren, blijven, of eruit. De DVO heeft toen bij de NDB aangegeven dat 
dit speelde waarna er een gesprek is geweest met de commissie van de DVO en de NDB, waarin is 
uitgelegd waarom aansluiting bij de NDB belangrijk is, en dat we ons met zijn allen moeten verenigen. 
Wij zijn allemaal de NDB. De commissie van de DVO heeft toen uiteindelijk besloten om sowieso de 
komende 2 jaar bij de NDB te blijven en gezamenlijk te werken aan de toekomst van de NDB. 
Paul geeft aan dat we graag willen doen wat effectief is. Daarbij willen we input krijgen van jullie wat er 
verwacht wordt en wat onze leden en lidorganisaties van ons verwachten. We zien elkaar nu twee 
keer per jaar tijdens een ALV, hier worden vaak veel standaard zaken behandeld. Graag willen we 
een of twee losse bijeenkomsten waarbij we met een blanco stuk papier gaan bespreken wat er speelt 
en leeft, wat de kansen zijn, en waar we ons op willen focussen. En dan niet in de vorm van een 
commissie, maar gewoon eens met elkaar zitten en praten, en kijken wat we met elkaar willen. 
Vanuit kantoor komt de mail om deze bijeenkomst in te plannen, het zou echt fantastisch zijn als 
zoveel als mogelijk bestuursleden van de lidorganisaties hierbij aanwezig zijn. 
Arnold Bervoets (jeugdcommissie) vraagt of dit dan alleen voor bestuursleden is? Paul geeft aan dat 
het een goed idee is hier ook de commissies voor uit te nodigen. 
 
8) Rondvraag 

Gerard Elderenbosch vraagt aan de andere bonden of zij ook last hebben van het parkeerbeleid. Hij 
ziet in Amsterdam een terugloop van het ledenaantal door de hogere parkeerkosten. Teams vinden de 
parkeerkosten voor een avondje darten te hoog worden. 
De voorzitter herkent dat landelijk de parkeerkosten toenemen. Wij hebben daar zelf geen invloed op, 
maar misschien is het wel goed om eventueel gezamenlijk met andere bonden en via NOC*NSF een 
signaal af te geven naar bijvoorbeeld de VNG. 
 
Jos Groen (SDC) geeft aan dat hij een aantal mails heeft gehad van paradarters die graag in 
teamverband competitie willen spelen. Het is lastig omdat het vaak maar één team betreft en niet alle 
teams in de reguliere competitie het prettig vinden om tegen ene paradartsteam te gooien. Is het geen 
idee om iets vanuit de NDB te organiseren zoals bijvoorbeeld de opzet van de LaCo? Paul 
Engelbertink (NDB) geeft aan dat dit zeker iets is om in de gaten te houden, maar hij denkt dat het 
aantal teams best nog wel tegenvalt. Maar we kunnen er eens naar kijken. Gerrit Derksen (DVS) 
vertelt dat er ook bij hun in de reguliere competitie naar gekeken is om paradarters toe te laten, maar 
dat dat door de meerderheid is afgewezen. Wel organiseren zij aparte toernooien voor paradarters en 
specials. 
Arnold Bervoets (DBA) geeft aan dat zij na drie jaar vechten nu een paradartsteam in de competitie 
hebben. Van tevoren zag men dit niet zo zitten, maar nu zijn ze enthousiast. Je moet eerst zaaien en 
dan oogsten. 
Jos Groen (SDC) vraagt waarom de poules bij de jeugd en de dames van de LaCo de laatste jaren zo 
groot zijn. Je hebt nu zes uitwedstrijden in een poule van zeven waardoor je ook meer keer een 
touringcar moet huren wat veel meer kosten met zich meebrengt. 
Patrick Stolk (NDB) geeft aan dat er eens per één of twee jaar een bijeenkomst is met alle LaCo 
captains en lidorganisaties. Daaruit is het verzoek gekomen om juist af te stappen van kleine poules. 
Het liefst zien we de inschrijvingen van de Laco weer toenemen waardoor we weer meerdere iets 
kleine poules kunnen maken. 
Ingko Mulders (DVO) wil nog maar eens aangeven dat de LaCo voorop moet staan. Hoewel het nu is 
opgelost door het om te zetten, was de indeling dit seizoen niet ideaal. Hij wil graag meegeven voor 
volgend seizoen dat hier beter op gelet moet worden. 
Patrick Stolk (NDB) geeft aan het eens te zijn met het punt welke Ingko maakt, mede daarom zijn we 
ook gekomen tot een oplossing. Wel vraagt hij aandacht voor de conceptplanning. Deze wordt 
rondgestuurd met het verzoek om er kritisch naar te kijken en input te leveren, en Patrick hoopt dat dit 
dan ook op dat moment al zal gebeuren. 
 
Harriëtte van de Wakker (KDO) vraagt aan Ingko Mulders waarom hij is gestopt in de 
adviescommissie en financiële commissie. 
Ingko Mulders (DVO) antwoordt dat hij dit gedaan heeft in verband met de commissie die in zijn eigen 
ALV is ingesteld, hij vond het niet netjes om betrokken te zijn bij de NDB en tegelijkertijd in een 
commissie te zitten die de aansluiting bij de NDB zou gaan bekijken. 
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Harriëtte van de Wakker (KDO) geeft aan dat de adviescommissie deze week een brief heeft 
verzonden met een aantal vragen waarop zij antwoord heeft gehad. Niet alle vragen zijn hier nu echter 
tijdens de ALV benoemd. Ze vraagt naar de toegevoegde waarde van de adviescommissie.  
De voorzitter antwoordt dat deze vragen binnen 24 uur zijn beantwoord en bij de beantwoording van 
de vragen is de vraag gesteld of dit als een ingekomen stuk op de ALV behandeld moest worden, 
maar hierop is van de adviescommissie geen reactie ontvangen. Wat betreft de rol van de 
adviescommissie geeft de voorzitter aan dat dit ook afhangt van de rol die de adviescommissie zelf 
neemt. Als er vanuit het bestuur om advies gevraagd wordt, en het bestuur hoort niks van de 
adviescommissie dan vraagt hij zich ook af welke rol ze hebben. Laatst is er een gesprek geweest en 
is er vooral gesproken over communicatie onderling. Daarin heeft de adviescommissie ook 
aangegeven dat ze stukken eerder willen ontvangen en het bestuur maakt hier ook tijd voor vrij om dit 
eerder te versturen, maar dat werkt wel twee kanten op. Als het bestuur dan zijn best doet om de brief 
met vragen een paar dagen voor de ALV te beantwoorden, en daarin wordt de vraag gesteld, dan 
verwachten we ook wel dat er een reactie op onze vraag komt.  
Gerard Elderenbosch (DORA) vindt het vreemd dat hij als lidorganisatie de stukken eerder krijgt dan 
de adviescommissie. De voorzitter geeft aan dat de adviescommissie veel meer stukken krijgt. Paul 
Engelbertink (NDB) geeft aan dat hij hier al eens met Gerard over gesproken heeft en dat dit 
algemene informatie betreft die als eerste naar de lidorganisaties verzonden worden en inderdaad 
meteen daarna ter informatie naar de commissies waaronder ook de adviescommissie. Dat zijn geen 
stukken waar advies over gevraagd wordt. 
Harriëtte van de Wakker (KDO) geeft aan dat de vragen die opgestuurd waren betrekking hadden op 
de ALV en vindt niet dat ze dan ook nog apart moet antwoorden. 
De voorzitter geeft aan dat uit de mail met vragen niet duidelijk was dat dit een ingekomen stuk voor 
de ALV was. Daarom is bij de beantwoording van de vragen deze vraag expliciet gesteld, en daar is 
geen reactie op gekomen. 
Harriette van de Wakker (KDO) geeft aan dat ze dacht dat doordat de vragen ALV gerelateerd waren 
dit duidelijk was, maar ze zal dit voortaan duidelijker aangeven. 
 
Eric Top (DVS) geeft aan de toekenning van de rankings dit seizoen laat te vinden en vraagt of dit 
voor het komend seizoen eerder kan. Patrick Stolk (NDB) geeft aan dat dit kwam door de wijzigingen 
in de opzet van het rankingcircuit welke het bestuur eerst met de ALV wilde bespreken. Dit jaar zullen 
we de brieven weer in het voorjaar verstuurd worden zoals altijd gebruikelijk was. 
 
Anca Zijlstra (spelersvertegenwoordiging (verder SV)) vraagt aan de ALV hoe belangrijk zij de 
spelersvertegenwoordiging vindt. Martin Dekker (DBMN) vindt het belangrijk. Ingko Mulders (DVO) 
vindt de ALV niet de plek om dingen te bespreken waar spelers mee zitten. Tevens moeten we op de 
ALV geen zaken van individuele spelers gaan behandelen. 
Anca vraagt willen jullie een actieve of passieve SV. De voorzitter grijpt in en vindt dat deze vragen 
niet thuis horen op de AVL. Binnenkort is er overleg met spelersvertegenwoordiging. Formeel heeft 
spelersvertegenwoordiging tijdens de ALV geen rol. De voorzitter heeft al meer ruimte gegeven dan 
we met zijn allen hebben afgesproken. Datumprikker voor een afspraak met de SV loopt al sinds 
september maar tot heden is er nog geen bijeenkomst geweest. 
Ingko zegt dat de spelersvertegenwoordiging is ingesteld door de technische staf en daar valt die dus 
ook onder.  
Borg Jansen (NDB) vraagt zich af of we kunnen werken aan meer met elkaar i.p.v. tegen elkaar 
werken. 
Ingko Mulders (DVO) geeft aan dat wij de NDB zijn en wij bepalen wat er gebeurt. 
Anca geeft aan dat dit niet tegen het bestuur is, maar tegen de BDO. 
De voorzitter geeft aan dat Anca en hij regelmatig gesprekken hebben en best veel met elkaar praten, 
maar dit is de ALV van de NDB met de besturen van een lidorganisatie. Als er dingen besproken 
moeten worden moeten we dat via de juiste lijn doen, en niet met omwegen. Laten we dingen met 
elkaar doen en samenwerken met elkaar. We hebben ook aangegeven dat we de BDO via de WDF 
kant willen aanpakken. We zijn met deze dingen bezig en zetten ons in voor de spelers.  
Gerrit Derksen (DVS) vindt de bedreigingen van de BDO aan het adres van Anca Zijlstra een kwalijke 
zaak en volgens hem moet het bestuur hier iets mee doen. De voorzitter geeft aan dat het proces 
loopt, het besproken is en dit voorval een vervolg krijgt. 
Anca vraagt daarom over een actieve of passieve SV. De voorzitter geeft aan dat ook de 
adviescommissie had gevraagd of we de spelersvertegenwoordiging tijdens bijvoorbeeld de World 
Masters een grotere rol wilden geven en daarvan heeft het bestuur aangegeven dit niet te willen. De 
twee spelers in de spelersvertegenwoordiging zijn daar om te spelen en niet om problemen op te 
lossen. De NDB vaardigt hier iemand naar af, bij de World Masters was dat Patrick, en hij is er voor de 
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ondersteuning. Echter kan ook hij maar tot zekere hoogte iets doen. Met de 
spelersvertegenwoordiging is heel duidelijk afgesproken wat hun taken zijn, en zij kunnen niet overal 
actief de individuele problemen van spelers oplossen. 
Harriette van de Wakker (KDO) geeft aan dat de spelers bij Anca Zijlstra kwamen omdat ze haar 
vertrouwen. 
Patrick Stolk (NDB) licht toe dat zowel Anca, Monique van der Horst (DVS) en hijzelf daar waren, en 
dat sommige spelers naar de één of naar de ander kwamen, en dat ze daar gezamenlijk hebben 
opgetrokken.  
 
9) Sluiting 

De voorzitter sluit om 13.10 uur de vergadering af met een dankwoord naar alle aanwezig en nodigt 
graag iedereen uit voor de afsluitende lunch. 
 
Besluitenlijst 

• Notulen ALV 1/12/2018 zijn vastgesteld. 

• Jaarplan 2020 is vastgesteld. 

• Begroting 2020 is vastgesteld. 

• Rooster van aftreden is vastgesteld. 

 
Actiepuntenlijst 

✓ Goedgekeurde notulen ALV 15/06/2019 publiceren op de site. 
✓ Jaarplan 2020 en begroting 2020 publiceren op de site. 
✓ Bijeenkomst jeugdlacocaptains inplannen. 
✓ Verder onderzoek doen en ingekomen stuk DBMN over gezamenlijke ledenadministratie 

bespreken op de meeting meerwaarde voor leden en lidorganisaties 
✓ Bekijken verschil in prijzengeld dames en heren bij NDB Masters 
✓ Gezamenlijk met andere bonden en via NOC*NSF een signaal af geven naar de VNG m.b.t. 

parkeerkosten 

 
 


